
Beretning 2023 
 

Efterår/vinter 
Der blev lukket for buggys m.m. 17. oktober. 

Vi spillede videre de to sidste tirsdage i oktober. 

Vores gløgg/æbleskiveturnering aflyste vi. Pris på 195 kr. syntes vi var for meget. 

Banen blev lukket i begyndelse af november. Åbnede med vintergreens midt i november. 

10. januar afholdt vi nytårskur. 15 valgte at deltage (ikke mange) med champagne og kransekage på 

Høffelbjerg og vi spillede hul 14 og 18 samt en runde på par 3 banen og afsluttede med hygge i 

klublokalet. 

Banen var lukket i februar og til midt i marts på grund af meget regn. 

 

Tirsdagsturneringer 

Vi startede op med vore tirsdagsturneringer den 4. april. 

Hele april-juni var stort set uden regn. Banen, især fairway var meget tør og boldene rullede langt, 

alligevel kan det være svært at spille golf. Det kunne ses på scoren, der var meget op og ned. 

I resten af året var vejret lidt mere foranderligt, men der blev stadig spillet golf hver tirsdag.  

I snit har der været ca. 50 deltagere. Dog faldende i slutningen af året. 

 

Udflugter og venskabsturneringer 

Den 2. maj gik turen til Husumer bucht. 14 deltog. En god tur. Dog lidt kritik af maden. 

 

Den 23. maj spillede vi venskabsturnering med GC an der Schlei på Benniksgaard. 53 deltagere, 

heraf 14 fra Schlesvig. Vi havde i efteråret 2022 aftalt med dem at vi ville forsøge også at spille 9-

huller. 9 fra Benniksgaard deltog men ingen fra Schlesvig. 

 

Den 8. august spillede vi på Kaj Lykke golfklub hvor 15 deltog. Deltagerne havde en god tur på en 

fin bane. Det blev ikke til de store scores, hvilket formentlig hang sammen med et kraftigt 

blæsevejr. 

 

Den 28. august spillede vi venskabsturnering med Aabenraa på deres bane i Løjt. 24 spillere havde 

en god dag. Aabenraa kører stadig med delte præmier for hver klub for sig, så der var også præmier 

til spillerne herfra. Det kan vi ikke få dem fra. 

 

Den 7. september havde vi vores venskabsturnering hos GC an der Schlei. 13 spillere tog derned til 

en god dag. 

 

Sommertur 

Den 12.-14. juni havde vi vores årlige sommertur, denne gang til Pejsegården i Brædstrup med 

golfspil på Skanderborg GK og Silkeborg Ry GK, Ry banen. De 27 deltagere havde en rigtig god 

tur og man besluttede at gentage turen næste år. 

 

Regionsgolf 
Benniksgaard havde 3 hold med. 

Veteran C   vandt 2 og tabte 4 kampe 

Superveteran  vandt 1 og tabte 5 kampe 

Senior B  vandt deres pulje og vandt også finalen mod Stensballegård med 8-3. 

Er ikke med under seniorklubben, men vi er koordinator for dem. 



Vi er med igen næste år selv om vi ikke vinder så meget. 

 

Næste år 
Lige efter nytår afholder vi som sædvanlig nytårskur. 

Vi planlægger følgende ud over vore tirsdagsturneringer: 

Venskabsturneringer med GC an der Schlei hos os i foråret og hos dem i efteråret. 

Venskabsturnering med Aabenraa hos os i efteråret. 

2 endagsture 

Sommertur hvor vi igen har bestilt ophold på Pejsegården i Brædstrup, dog med spil på andre baner. 

 

Deltagerantallet til disse arrangementer er stadig faldende. Bestyrelsen har dog besluttet at vi kører 

videre næste år. Så vil vi ved næste års afslutning vurdere om vi skal blive ved med at arrangere 

disse ture.  

 

Bane 

Der er igen kommer rough mellem de forskellige fairways. Lidt som i gamle dage. Banen er nok 

også blevet for let at spille. 

Der er ikke planlagt de store ændringer til næste år. 

Bunkers får et andet layout. 

René vil gerne at vi ændrer starthuller til tirsdagsturneringerne. Dette for at der ikke skal spærres så 

mange tider før vi slår ud. Det arbejdes der videre med. 

  

Personale 
Klubbens ansatte skal igen i år have en tak for deres arbejde med pleje af banen og den måde de 

driver klubben på samt det gode samarbejde vi har. 

 

Bestyrelse og klub 

Tak til bestyrelsen for jeres arbejde som jo blev noget større i år da jeg på grund af min sygdom 

ikke kunne være så meget med. Dejlig med sådan en bestyrelse. 

 

Tak til alle i seniorklubben for alle de dejlige timer jeg har haft sammen med jer i de sidste mange 

år. Det vil jeg nok komme til at savne. 

 

Bestyrelsen siger tag for i år og på gensyn til en god golfsæson næste år. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bericht 2023 

 

Herbst/Winter 
Der Platz wurde ab 17. Oktober für buggys gespert. 

Wir spielten die nächsten 2 Dienstage im Oktober weiter. 

Unser Glög/Aebleskiverturnier wurde abgesagt. 195 FKR dafür empfangen wir zu teuer. 

Anfang November wurde der Platz gesperrt, die Wintergrüns wurden Mitte November geöffnet. 

Am 10. Januar hatten wir unseren Neujahrsempfang. 15 Personen trafen sich am Höffelberg bei 

Sekt und Kranzkuchen und wir spielten Loch 14 und 18 sowie eine Runde auf der Par 3 Bahn und 

es endete im Klublokal. 

Der Platz war im Februar und bis Mitte März wegen des vielen Regens gesperrt. 

 

 

Dienstagsturniere 
Wir starteten am 4. April. 

April-Juni waren fast ohne Regen. Fairways waren sehr trocken und die Bälle rolten weit, trotzdem 

konnte das Spielen swierig werden. Das zeigte sich bei den Ergebnissen. Mal rauf mal runter. Rest 

des Jayres war das Wetter mal so mal so. Es wurde trotzdem jeden Dienstag gespielt.  

Wir waren durchschnittlich 50 Teilnehmer. Zum Ende der Saison wurden es weiniger. 

 

Ausflüge/Freundschaftsturniere 
Am 2. Maj waren wir mit 14 Teilnehmern in Husum. Gute Tour aber Kritik über das Essen. 

 

Am 23. Maj spielten wir das Freundschftsturnier mit dem Club an der Schlei. 53 Spieler, davon 14 

Spieler von Schleswig. Im Herbst 2022 sprachen wir mit dem Club ab der Schlei ab, dss wir auch 9 

Loch abbieten wollen. 9 Teilnehmer von uns, keine von Schleswig. 

 

Am 8. August spielten 15 Personen beim Kaj Lykke Golfklub. Bei Stürmischen Wetter gab es keine 

hohen Scores. 

 

Am 28. August spielten 24 Teilnehmen im Apenrader Golfklub das Freundschaftsturnier. 

Apenrade blieb dabei, Prämien für jeden Klub zu geben. Es kamen so auch Spieler von uns zu 

Prämien. 

 

Am 7. September spielten 13 Teilnehmer im Club an der Schlei das Freundschaftsturnier. 

 

Sommerreise 
Vom 12.-14. Juni warwn wir im Pejsegarden. Spiel in Skanderborg GK und Silkeborg Ry GK. 

27 Teinehmer hatten eine gute Reise und man war sich einig, so eine Reise auch im nächsten Jahr 

zu machen. 

 

Regionsgolf 
Beniksgaard  stelte 3 Teams. 

Veteran C  Spiele: 2 gewonnen 4 verloren 

Superveteran  Spiele: 1 gewonnen 5 verloren 

Senior B  Gruppengewinn und Gewinn im Finale gegen Stensballegard mit 8:3. 

Gehört nicht zum Seniorklub, wir koordinieren es aber für sir. 

 



Auch wenn wir nicht soviel gewinnen sind wir im nächsten Jahr wieder dabei. 

 

Nächstes jahr 
Gleich nach Jahreswechsel mavhen wir unseren üblichen Neujahrsemphang. 

Wir planen neben unseren Dienstagsturnieren folgendes: 

Im Frühjahr Freundschaftsturnier mit Club an der Schlei bei uns, im Herbst bei denen. 

Freundschaftsturnier mit Apenrade bei uns im Herbst. 

2 Tagesausflüge. 

Sommerreise haben wir wieder in Pejsegarden bestellt, spieln aber auf anderen Plätzen. 

 

Die Teinehmerzahl für diese Veranstaltungen ist rückläufig. Der Vorstand hat beschlossen, es im 

kommenden Jarh nochmal zu versuchen. Ende nächsten Jahres bei der Abschlussveranstaltung 

greifen wir das Thema nochmal auf. 

Platz 
Zwischen den verschiedenen Faiways ist wieder Rough, ähnlich wie früher. Der Platz wurde zu  

leicht zu spielen. 

Es sind keine grossen Änderungen im nächsten Jahr vorgesehen. 

Bunker haben ein anderes Aussehen bekommen. 

René möchte eine Staränderung für dir Dienstagsturniere. Der Grund: es muss nicht viele Stunden 

der Platz gesperrt werden bevor wir abschlagen. Es wird weiter daran gearbejdet. 

 

Personal 
Ein Dank an das Personal für die Arbeit auf und neben der Bahn und der guten Zusammenarbeit. 

 

Vorstand und Klub 

Dank an die Vorstandsmitglieder für ihre Arbeit die durch meine Krankheit mehr wurde. Herlicg 

mit si einem Vorstand. 

 

Dank an alle Mitglieder im Seniorklub für die vielen herrlichen Stunden die ich in den vergangenen 

Jahre mit euch hatte. Ich werde es vermissen. 

 

Der Vorstan bedankt sich für dieses Jahr und  ein Wiedersehen zu einer guten Golfsaison im 

nächsten Jahr. 

 

 

 

 

 

 

 

 


